
Ker je očitno odpravljena napaka, ki je onemogočala naše javljanje iz Poreča (Računalnik 

razume samo tisti, ki je kdaj sam bil računalnik!), naj na kratko poročam o naših aktivnostih 

od sobote do danes. 

Soboto smo preživeli v ustaljenem ritmu: dopoldan in popoldan na plaži, zvečer pa na igrišču. 

Vmes smo seveda bili trikrat postreženi z odlično hrano. Zvečer smo bili ravno prav utrujeni, 

da ni bilo večjih težav s spanjem. 

Napovedi za nedeljo so se razlikovale, a prebudili smo se v prijazno jutro. Upravnik nas je 

razveselil z novico, da je ladja že pripravljena za naš izlet. Takoj po zajtrku smo se peš 

odpravili v Poreč in se vkrcali na ladjo. Morje je bilo nekoliko razburkano in zgodilo se je, da 

je kakšen zajtrk izstopil v obratni smeri, kot je bil še dve uri prej vstopil. Kep pa bi se utegnilo 

zgoditi, da bi nekateri od vas to poročilo brali med poznim kosilom ali morda tik pred večerjo, 

naj vam namesto podrobnejšega opisa dogodkov raje zaželim dober tek... 

Nadaljevanje vožnje so učenci označili kot eno najlepših doživetij doslej. Sladoled v Vrsarju 

je bil odličen, kosilo na ladji pa prav tako. Popoldan smo si vzeli čas za kopanje v Vrsarju, 

vožnjo z ladjo pa zaključili v Poreču, medtem ko smo se obisku Rovinja zaradi nemirnega 

morja raje odpovedali. Tako je v Vrsarju ostalo več časa za številne nakupe, od nakita, obutve 

in obleke vse do navtičnih pripomočkov. Težko bi se uprli skušnjavi, ko pa so bili čolni in 

vesla po znižani ceni, obutev za v vodo pa še posebej: kupiš en copat in dobiš drugega 

zastonj... 

Pešačenje iz Poreča do Virca nas je utrudilo, tako da tudi tokrat in bilo problemov s spanjem. 

Danes je na Hrvaškem ponedeljek (V Sloveniji menda tudi, kajne?), na urniku pa 

naravoslovni dan. Dopoldan smo nabirali morske rastline in živali, ki jih bomo popoldan 

opazovali in primerjali s tistimi, ki jih že poznamo. Zagotovo bo ostalo še nekaj časa za 

plavanje in druge aktivnosti v vodi. Danes smo gostitelje poprosili, da nam pripravijo večejo 

pol ure prej, saj smo namenjeni v mesto, za to pa se moramo primerno urediti, mar ne? 

Več o tem, kako se je končala naša večerna avantura, v naslednjem poročilu, za konec pa naj 

dodam le, da ima zdravnica datoteko 'polancici.doc' še vedno skoraj prazno. 

 


